



SUN LIFE MPF MASTER TRUST
WITHDRAWAL OF VOLUNTARY CONTRIBUTIONS FORM
永明強積金集成信託計劃
提取自願性供款申請表格

| | |
|----------------------|-----------------------------------|
| Surname 姓 | Member No. 成員編號 |
| Given Name 名 | HKID / Passport No. 香港身份證/護照號碼 |
| Chinese Name 中文姓名 | Contact Telephone No. 聯絡電話號碼 |

Withdrawal of Non-Contractual Voluntary Contributions 提取非合約自願性供款

I wish to withdraw my Voluntary Contributions as follows with effect from
本人欲提取名下之戶口內之自願性供款如下，生效日期為 _____ (dd / mm / yyyy)
(日 / 月 / 年)

in _____ % form the total balance of Voluntary Contributions made towards my accounts.
本人戶口內 _____ % 之非合約自願性供款。

total amount of Voluntary Contributions in my accounts.
本人戶口內之全部非合約自願性供款。

Declaration 聲明

I understand that the withdrawal of Voluntary Contributions will be performed:

- on the above specified effective date (if it is a dealing day), or
- on the next available dealing day after the above specified effective date, or
- on the next available dealing day upon the Administrator's receipt of the valid and completed form, whichever is later.

本人明白自願性供款之提取將會於

- 上述所列明之生效日期(如當日為交易日)；或
- 上述所列明之生效日期後之下一個有效交易日；或
- 行政管理人收到本人之有效及完整表格後之下一個有效交易日進行，以較後者為準。

I hereby declare and agree that all the information given above is complete, true and accurate, and is given to the best of my knowledge.
本人謹此聲明並同意上述所有資料均是完整、真實及準確，並且是盡本人所知而作答。

Signature of Member 成員簽署 _____

Date 日期 (dd 日 / mm 月 / yyyy 年) _____

For office use only:

Processed by: _____ Date: _____ Checked by: _____ Date: _____

